
Argumenten tegen de bezuinigingen cq. Passend onderwijs.

Als eerste is passend onderwijs natuurlijk een heel mooi streven maar de manier waarop dit 
moet gebeuren en in welke omstandigheden is niet reëel en dus haalbaar.

 kinderen moeten zich lekker voelen in een groep anders komt er van leren niets. 
Daarom moet de leerkracht oa ook oog hebben voor elk kind/ individu.

 Er is veel gestreden voor kleinere klassen maar ze stromen weer steeds voller en dit 
zal waarschijnlijk nog veel meer gaan gebeuren omdat er minder kinderen kunnen 
doorstromen naar het speciaal onderwijs.

 Dat betekent dat er meer kinderen en ook meer kinderen met een handicap in één klas 
komen te zitten. 

 Dit is dus niet goed voor de kinderen omdat de leerkracht dus allang niet meer elk 
kind kan bedienen zoals het zou moeten en waar het behoefte aan heeft. Dit is erg 
frustrerend zowel voor kind als leerkracht.

 Als leerkracht moet je veel meer kennis van allerlei probleemgebieden hebben maar 
dit is nooit zo specifiek en gedegen als iemand in het speciaal onderwijs die er veel 
meer opleiding over heeft gehad en werkervaring heeft door met de kinderen bezig te 
zijn. Ook dit komt dus kind en leerkracht niet ten goede.

 Je zal ook maar net van de PABO afkomen!! Ga er maar aan staan!! 
      Je moet 30 kinderen onderwijs geven/ observeren/ begeleiden op hun niveau, maar 
      daarbij  hun problemen in de gaten houden; van taalstoornis, autistivorm, ADHD tot 
      dyslexie en alles er tussenin, en daar ook op aansluiten , materiaal voor maken en 
      toepassen enz enz!! Ik heb nu 20 jaar leservaring, nog steeds niet uitgeleerd maar zou 
      toch niet graag nu willen starten in het veel ingewikkelder onderwijs waar op heel veel 
      fronten een beroep op je wordt gedaan!
 tja en dan de kinderen die een probleem hebben , op school geholpen worden zo goed 
      als het kan, merken dat het niet wil lukken, altijd maar ervaren dat anderen beter zijn, 
      sneller en makkelijk de stof of vaardigheden tot zich nemen en jij niet. Wel een 
      probleem hebben en normaal gesproken naar het speciaal onderwijs gaan omdat daar 
      meer know how en ervaring en materialen en specialisten aanwezig zijn maar ook nog 
      meer kinderen die dezelfde ervaring van falen/ achterlopen enz hebben en dan merken 
      dat er nog meer kinderen zijn die het moeilijk vinden. Dit gun je toch die kinderen ook 
      ???!!!

De enige juiste oplossing  voor passend onderwijs is toch echt nog steeds…………
kleinere klassen en vooral wel die ambulante begeleiding (ook de 
preventieve!!) omdat je dan de kinderen een veilige en begripvolle omgeving kunt 
bieden die voor een ieder te behappen is!!


